
Referat af InTechs generalforsamling 
- 2. halvår 2017 d. 15. november 2017 

 

Til stede: 809/Matthias, 406/Ritter, 326/Emil, Kingo/327, 220/Frederik, 204/Sune, 502/Josef, 
210/Muhammed, 213/Johannes, 214/AG, 503/Thomas. 
 

1. Valg af dirigent og referent 
a. Dirigent: 406/Ritter  
b. Referent: 809/Matthias 

 
2. Godkendelse af generalforsamlingens lovlige indkaldelse 

a. Kommentar: Der blev indkaldt to uger før og ikke 3 uger, og manglede på dørene. 
b. Godkendt. 

 
3. Bestyrelsens beretninger 

a. Berettelse af Frederik: Nyt Wi-Fi på kollegiet. Der er problemer med printeren, men 
vi vil kigge på det. InTech har kørt en ny synlig profil, og som er blevet modtaget 
positivt, som også kunne mærkes til introfesten. Desuden vil InTech oprette en 
Facebook profil hvormed de vil skrive opslag på kollegiet side. Jobopslaget skal 
lægges op på døre osv. Deadline er egentlig i dag, men bliver forlænget 1-2 uger. 

 
4. Godkendelse af regnskab samt budget over mindste beholdning i InTech 

a. Bogholderen gennemgår regnskabet. Indtægter er som de skal være. 
Lidt større udgifter. Internetforbindelsen er lidt billigere grundet PBS aftalen. 
Hardware udgiften er større pga nyt Wi-Fi. Printerstationen har haft lave udgifter, 
men skal købes ind nyt kvartal. Der er ligeledes afskrivninger på hardware, inkl. WiFi 
udstyr. I løbet af det kommende halvår er InTech gældfrit. Opsparing er gået ned 
grundet nyt udstyr, men InTech vil formentlig overholde 2020 planen som verserer 
en mindre beholdning på 350.000 kr. Printeren har kostet 10.000 kr hvert halve år i 
vedligeholdelse. Revisoren spørger om budgettet til introfest på 1.000 kr. Seneste 
introfest er betalt af introfest udvalget, og pizzaerne er denne gang betalt af InTech. 
Der mangler bilagene fra seneste projektarbejde. 
b. Der kræves mere præcise vedtager, herunder hvad projekt og 
servicekonsulenternes opgaver er. 
c. Regnskabet er godkendt. 
 

5. Redegørelse for budgetforslaget samt bestyrelsens planer for det kommende halvår. 
a. Der regnes med øgede udgifter til printeren. Men printeren er en byrde for tiden, og 
der er mange problemer med den. Der vil meget snart blive købt ind til printeren, således at den 
virker upåklageligt. Herefter vil der blive fulgt op på om der skal fortsættes med printeren, grundet 
dens (permanente) underskud. 
b. Der skal indkøbes nye computere til info-skærmene. Der regnes med en udgift på 
2000 kr. Desuden overvejes at en af skærmene flyttes til baren. 



c. InTech vil præsentere som én profil på Facebook, for at gøre sig mere synlig og 
fremme en struktur.  
d. Oprydning af serverrummet i løbet af det kommende halvår. 
e. Der skal ansættes en ny systemadministrator, da Ritter afgår. 

6. Behandling af indkomne forslag 
a. Bogholderen foreslår at oprette en opsparingskonto for at få det adskilt fra den 
egentlige likviditet. Dette kan begyndes med fra februar. 

7. Valg af: 
• Én formand 

• Thomas/503 genopstiller. Klappes ind. 
• Én næstformand 

• Frederik/220 genopstiller. Klappes ind. 
• Et menigt bestyrelsesmedlem 

• Kingo/327 genopstiller. Klappes ind. 
• Suppleanter 

• Emil/326 
• Sune/204 
• Muhammed/210 

• Én til to revisorer, hvoraf FMS besætter den ene 
• Johannes/213 

8. Evt. 
a. Ingen henvendelser. 


